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"Discourse Analysis: An Introduction" is a comprehensive, accessible introduction to
discourse analysis. In a series of nine chapters, the book examines different
approaches to discourse, looking at discourse and society, discourse and pragmatics,
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discourse and genre, discourse and conversation, discourse grammar, corpus-based
approaches to discourse and critical discourse analysis. The final chapter presents a
practical approach to doing discourse analysis. The book includes: chapter summaries
outlining the key areas covered; examples drawn from films, television, newspapers,
the classroom and everyday life; explanations of technical terms in each of the
chapters; tasks at the end of each chapter; and, suggestions for further reading. This
engagingly written, comprehensive introduction to discourse analysis is essential for
students encountering discourse analysis for the first time, whether at undergraduate
or postgraduate level. It should be on every reading list.
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还是比较全面和公平的，如果没有这个背景的人要做略涉及该领域的研究的话，这个可
以权作道标。

-----------------------------
#论文参考用书

-----------------------------
#浅显易懂适合入门

-----------------------------
A helpful and useful introduction to discourse analysis

-----------------------------
话语分析是关于语言的知识，但超出了语言的词汇、短语、从句和句子层面，研究篇章
之中的语言模式以及语言与社会和文化语境之间的联系。对于什么是话语分析，作者从
六个方面做了阐述。1语言与语境、2语言与语用、3语篇的话语结构the Discourse
Analysis of
texts、4语言的文化差异、5话语与交往能力，关注一定文化习俗之内的话语掌握6多样
的话语能力。书的第二部分介绍了话语分析的四个不同视角，1话语分析作为社会现实
的建构、2话语与社会身份、3话语与操演、4话语与互文。书的第三部分浓墨重彩的从
多个方面分析了口头话语与书面话语的异同。

-----------------------------
很好的一本教科书，较为详尽，写作很清晰，可供语言学、社会学、人类学、文化批评
等课程参考。

-----------------------------
老师的书～

-----------------------------
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